
 

 
 

 

 
 
MEMO 
 
Datum 9 mei 2025 
Behandeld door Lisa van Woersem 
E-mailadres lisa.van.woersem@utrecht.nl 
Kenmerk 30273771 
Onderwerp Uitnodiging groepsinterview evaluatie Cultuurnota 2025-2028 
Beleidsveld Cultuur 

 
 
 
Geachte leden van de raad, 
 
Namens onderzoekers Jurjen Weemstra en Salama Konaté van onderzoeks- en adviesbureau DSP-
groep nodig ik u uit voor een groepsinterview van 1,5 uur over het proces rondom de Cultuurnota 
2025-2028. Deze bijeenkomst zal plaatsvinden op 3 juni van 19.00 tot 20.30 uur in kamer 2.10 in het 
stadhuis. We willen graag iedere partij uitnodigen één woordvoerder deel te laten nemen aan de 
bijeenkomst. 
 
Evaluatie Cultuurnotaproces 
Op 5 juni 2024 overhandigde de Adviescommissie Cultuurnota 2025 – 2028 het Adviesrapport 
Cultuurnota 2025 – 2028 aan de wethouder Cultuur. Het college stelde vervolgens vast dat de 
adviezen conform de door de raad vastgestelde kaders zijn opgesteld en nam het adviesrapport van 
de commissie integraal over: 72 culturele organisaties ontvangen deze periode vierjarige subsidie. 
Datzelfde gold voor de tweejarige subsidies. Op 29 november 2024 nam het college ook het advies  
van de adviescommissie over, 13 organisaties ontvangen subsidie voor de periode 2025-2026.  
 
Het proces wordt momenteel geëvalueerd, via een combinatie van een interne (ambtelijke) evaluatie 
en een externe evaluatie door onderzoeks- en adviesbureau DSP-groep. U bent hierover met deze 
raadsbrief geïnformeerd. In het kader van deze externe evaluatie wil DSP-groep graag ook de 
raadsleden spreken. De onderzoekers zullen de raadsleden bevragen over de ervaringen ten aanzien 
van een aantal onderwerpen binnen het proces. Denk aan de informatie- en beslismomenten, de 
aansluiting van de verschillende regelingen (impuls, project, tweejarig, vierjarig) en de inrichting van 
het proces in relatie tot de provincie, het Rijk en de fondsen. 
 
Scope en focus onderzoek 
Ter achtergrond, DSP-groep werkt aan de hand van drie onderzoeksvragen: 

1. Wat is ieders rol in het Cultuurnotaproces (raad, college van B en W, ambtelijke organisatie, 
adviescommissie, culturele veld) en wat levert dat op voor de gemeente Utrecht? 

2. Hoe verhoudt het proces zoals de gemeente Utrecht dat heeft doorlopen zich tot de structuur 
en vitaliteit van het culturele ecosysteem van Utrecht, ook in relatie tot de beschikbare 
middelen? 

https://utrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/9af380c0-8871-495d-8c36-59531a7a141a?documentId=e30faa97-9e22-400c-aa11-ded69e066d04
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3. Hoe verhoudt het proces zoals de gemeente Utrecht dat nu heeft doorlopen zich tot de andere 
regelingen binnen de gemeente Utrecht, en tot de andere meerjarenregelingen van het Rijk, 
de fondsen en op Europees niveau? 

 
De evaluatie is niet bedoeld als een onderzoek naar de adviezen of als second opinion van de 
(inhoudelijke) keuzes die gemaakt zijn voor 2025-2028. De uitkomsten van het onderzoek worden in 
Q3 2025 gepubliceerd. 
 
Graag horen we uiterlijk 1 juni of u aanwezig kunt zijn. Dit kunt u doorgeven aan Anne Punt van 
Culturele Zaken: anne.punt@utrecht.nl 
 
Met vriendelijke groet, 
Eva Oosters 


